
Time flies when you are having fun;

Beste relatie,
voor sommigen zal het een tijd geleden zijn dat de laatste nieuwsbrief in de inbox
verscheen. Voor anderen is dit een primeur; bij deze tweede groep sluit ik zelf ook aan,
omdat het voor mij ook de eerste keer is dat ik deze nieuwsbrief schrijf. Er is genoeg te
vertellen, dus ga er lekker voor zitten!

In het afgelopen jaar is er veel gebeurd. In de loop van afgelopen jaar zijn er een hoop
wisselingen geweest in het bestuur van #Awesome. We hebben helaas afscheid genomen
van Philo en Linda, en helaas in Juni/Juli ook van Piet. Alle drie hebben ze zich ontzettend
hard ingezet de afgelopen jaren, waardoor #Awesome zo erg heeft mogen groeien. Hartelijk
bedankt voor jullie inzet, toewijding, doorzettingsvermogen en passie voor ons allemaal!

Als aanvulling in het bestuur zijn Marianne Dillen, Sanne Verstappen, Delianne Hoekstra en
ik (Miriam van der Krift) in het bestuur gekomen. En wat is het mooi om bij een prachtige
stichting als #Awesome alles te leren kennen! We stellen ons graag kort aan jullie voor de
komende tijd. Deze nieuwsbrief zullen Delianne Hoekstra, onze strategisch adviseur, en
Sanne Verstappen, onze secretaris, zich voorstellen.

Graag wil ik mij als nieuw bestuurslid voor #Awesome aan u
voorstellen: Mijn naam is Delianne Hoekstra. Ik woon in Eersel,
waar ik bijna negentien jaar geleden naartoe ben verhuisd omdat ik
rector werd van het Rythovius College. Na ruim 13 jaar werkzaam
te zijn geweest in die functie op verschillende scholen in Brabant,
ben ik alweer een tijd zoals dat heet ‘met pensioen’. Druk met
functies in verschillende besturen, met het invallen op een
basisschool, met mijn kleinkinderen en met mijn vele hobby’s. Ik
vind het een eer mij in te mogen zetten voor Awesome. Ik ben
onder de indruk van de sfeer en het idee achter de Stichting. Ik
hoop jullie er binnenkort allemaal te mogen ontmoeten!

Heyhoi! Ik ben Sanne, ik ben 23 jaar en
sinds september actief bij #Awesome. Ik
vind het echt super tof om iets te mogen
doen voor zo'n mooie stichting! Verder
vind ik het leuk om te lezen, muziek te
maken en spelletjes te spelen. Sinds kort
ben ik verloofd met Glenn, dus we zijn
druk bezig met het plannen van de bruiloft.



Ook is er de afgelopen tijd ook erg hard gewerkt aan een nieuwe website. Deze is inmiddels
online, waarvoor dank aan SupportPunt! Miriam van der Krift is het aanspreekpunt voor
vragen, opmerkingen en wijzigingen dus schroom niet om contact op te nemen!

Inmiddels zijn er ook al weer verschillende feestdagen geweest. Kerst sprong er echt uit met
een ontzettend gezellige lunch, die heerlijk voorbereid was. Hierbij konden we elkaar
ontmoeten, en sloten we af met een geweldige quiz. Daarbij kwamen alle 4 de coördinatoren
langs met hun kinderfoto’s, wat leuk om elkaar zo te leren kennen.



We hebben inmiddels meerdere samenwerkingen lopen, verschillende hoogtepunten zijn:

- Een van de projecten die nu loopt
is de schoenenactie; hierbij mogen
kinderen onder de 18 langskomen
voor een waardebon. Daarmee
kunnen ze vervolgens langs Akwi
Sport om een mooi paar nieuwe
schoenen uit te zoeken. Hiermee
hebben ook verschillende
sportieve vluchtelingen een paar
sportschoenen kunnen halen! Ook
krijgen we af en toe gratis
schoenen van Akwi Sport voor in
de winkel. We zijn erg blij met
deze samenwerking, hartelijk
bedankt Akwi Sport!

Bij de h&m hebben een tijd lang
verschillende van onze producten gelegen.
Scrunchies, tasjes, vlaggen- noem het
maar op! Helaas moest de winkel in de
piazza sluiten maar gelukkig konden we
snel weer terecht bij het filiaal in
winkelcentrum Woensel!



Misschien is het inmiddels opgevallen, maar
we hebben nieuwe buren! De
stadsdeelbibliotheek heeft haar deuren
geopend. Hier hebben ze verschillende
activiteiten en er is er de mogelijkheid om
elkaar te ontmoeten. Ook hebben ze een
lekkere zithoek waar de toppers van ons
creatieve atelier een mooie zitzak voor
hebben gemaakt.

Al met al gaat het goed met ons. We zijn blij met onze vrijwilligers, alle betrokkenen,
iedereen die ons steunt. Het is mooi om te zien dat we blijven groeien en dat mensen ons
beter dan ooit weten te vinden.

Dank voor jouw betrokkenheid bij ons.

Een vriendelijke groet,

Miriam van der Krift
namens het bestuur van #Awesome


